
Geachte voorzitter, raadsleden en aanwezigen, 
 
Met trots presenteren de drie partijen AB-CDA-PGP het voorliggende coalitieakkoord. Wij bedanken 
de VVD en VSP ook voor hun inbreng. Ik spreek dan ook nu al de hoop uit dat we uiteindelijk kunnen 
komen tot een raadsbreed akkoord.  
 
Het akkoord bestaat uit een negental prioriteiten en een tweeëndertigtal speerpunten voor de 
komende raadsperiode. Om u een beeld te geven van de richting die we uit willen, zijn die 
speerpunten uitgewerkt in een aantal mogelijke oplossingsrichtingen en uitwerkingsmogelijkheden. 
Wat de komende raadsperiode mogelijk zal zijn, is echter sterk afhankelijk van de beschikbare 
financiële ruimte. Deze is mede afhankelijk van geldstromen vanuit de Rijksoverheid, Provincie en 
de opbrengsten van de lokale heffingen. 
 
We hebben er daarom bewust voor gekozen om de voornemens vooraf niet “dicht te timmeren”, 
maar om gezamenlijk als raad en college in goed en tijdig overleg met inwoners, initiatiefnemers en 
de private sector visie en plannen te ontwikkelen en uit te voeren. Eén en ander zal de komende 
jaren in de kaderbrieven en begrotingen 2018-2022 verder worden vormgegeven en vastgesteld. 
 
Dit heeft ons er echter geenszins van weerhouden onze “droom” voor Valkenburg aan de Geul zo 
compleet mogelijk weer te geven: wij hebben ambities voor nu en de toekomst. Met die gedachte in 
ons achterhoofd zijn (in willekeurige volgorde) dit de prioriteiten van onze coalitie: 
 
Duurzaamheid en klimaatverandering als vaste waarden in het handelen van de gemeente; 

 Voortdurend streven naar verbetering van communicatie met en dienstverlening aan onze 
inwoners, ondernemers, samenwerkingspartners en gasten; 

 Optimaliseren van ondersteuning bij initiatieven van zelfsturing/participatie in al onze 
woonkernen; 

 Voorzieningen in alle kernen en woonwijken op niveau brengen en houden voor wat betreft de 
openbare ruimte (wijkkantonnier), het wegbeheer, sociale voorzieningen en ontmoeting; 

 Het opstellen en implementeren van het masterplan horeca in samengang met het opstellen en 
uitvoeren van een hotel-, horeca-, retail- en toerismebeleid als ook een herijking van het 
evenementenbeleid; 

 Zorgen voor een toekomstbestendig mobiliteits- en parkeerbeleid; 

 Speciale aandacht voor ontwikkelingen van kansen met betrekking tot middelbaar 

 (horeca)onderwijs, krimp, vergrijzing en armoedebestrijding; 

 Een goed afgewogen toekomstige (her)bestemming van het Polfermolencomplex met behoud 
van de noodzakelijke maatschappelijke voorzieningen; 

 In afstemming met de regio de regierol op het terrein van toerisme en recreatie vormgeven. 

 Verder zijn er nog 32 speerpunten. 
 
Tot slot zou ik een ieder willen bedanken die heeft meegewerkt aan het gehele proces om te komen 
tot dit coalitieakkoord en dan wil ik m.n. ambtelijke ondersteuning, griffier en onafhankelijk 
voorzitter de heer Jurgens noemen.  


